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内容概要

　　《高等学校商务英语系列教材》是一套针对高校经贸英语专业的学生及具有相应英语水平的商务
工作者与英语爱好者而编写的基础课系列教材。
《商务英语听说教程》是该系列教材之一，本书是《商务英语听说教程教师参考书》第3册，内容包
括第3册各单元听力部分的文字材料和练习答案，并对个别难点提供了注释。
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书籍目录

Unit 1 What is globailxation?Unit 2 We're a true multinational corporationUnit 3 Have you haeard of our
company?Unit 4 I'm going to explain the structure of the departement Unit 5 Planning,necessary and
worthwhileUnit 6 Overpayment stops people from Moving on Unit 7 what else do you care in business?Unit 8 In
business world you always have competitorsUnit 9 Money's Electronic FutureUnti 10 Diversified Investment
PortfolioUnit 11 We'd Like To Have the insurance Covered by youUnit 12 Do You Think People on the Web
Tend to Order More?
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